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i encara menys en 
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Alcalde de Granollers i candidat del PSC
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24M: recta final
» Josep Mayoral, a Granollers, podria ser l’antídot a la possible davallada de vots del PSC a tot Catalunya

» La campanya electoral ha estat marcada pels continus enfrontaments entre els diferents partits

A només dos dies de les eleccions,
les incògnites són cada vegada
més latents i la comarca s’enfronta
a un escenari totalment incert en
aquests comicis. A diferència d’al-
tres anys, cap candidat s’atreveix
a fer un pronòstic contundent i
gairebé tots s’acullen a la idea del
diàleg i els possibles pactes amb
altres formacions.

Mentre que totes les enques-
tes vaticinen una caiguda dels
vots del PSC a tot Catalunya,
Granollers podria ser l’oasi enmig
del desert. La capital de la co-
marca mostra una ambivalència
molt difícil d’explicar entre les
eleccions municipals, on tradi-
cionalment guanya el PSC, i les

autonòmiques, en les quals nor-
malment s’imposa CiU. Josep
Mayoral és l’alcalde que ha acon-
seguit que els ciutadans que el vo-
ten no tinguin en compte quin
partit representa i el PSC ho sap,

per això al cartell de la campan-
ya costa identificar les sigles del
partit, no hi ha eslògan i només
surt la cara de Mayoral somrient.
L’actual alcalde només té un punt
fosc: el repte sobiranista, que CiU
i ERC omplen amb escreixos.

Els convergents, amb un candidat
molt jove que representa la re-
novació, buscarà millorar els da-
rrers resultats, i ERC, a més
d’augmentar el nombre de regi-
dors, també vol tenir un paper
central per poder aplicar les seves
idees sobiranistes i socials.

No passa el mateix a Mollet,
on  algunes enquestes diuen que
el PSC deixaria enrere els temps
d’àmplies majories i obtindria
uns resultats que no li assegura-
rien l’alcaldia i ERC podria arri-
bar a triplicar l’actual nombre de
regidors, situant-se frec a frec
amb els socialistes. No se sap si
per això o per l’entusiasme de la
campanya, però el que és cert és
que els missatges entre Josep
Monràs (PSC) i Oriol López (ERC)
s’han endurit en les darreres set-
manes. En ambdues entrevistes a
aquest diari, López acusava a

Monràs de no ser l’alcalde de to-
thom i dubtava de la seva mane-
ra de gestionar l’Ajuntament i
Monràs responia dient que “el
senyor López parla des de la ig-
norància” i remarcava que el pre-

ocupa que “un candidat no cone-
gui el batec de la seva ciutat”.

La resta de candidats de CiU,
PP, Canviem Mollet, la CUP, Ciu-
tadans i Pirates han fet la seva
campanya pas a pas i sense entrar
en gaires conflictes.

A la resta de municipis, les
campanyes electorals també han
estat mogudes. En el cas de Parets,
fa unes setmanes, Sumem Parets
denunciava als Mossos d’Esqua-
dra l’actual alcalde i candidat del
PSC, Sergi Mingote, per pre-
sumpta malversació de fons. Una
acusació que Mingote desmentia
ràpidament i presentava proves
als agents catalans. A més, el PP
ha hagut de veure com algú feia
malbé els seus cartells electorals.
A Vallromanes la lluita per l’al-
caldia també ha provocat en-
frontaments entre ERC i el partit
Gent de Vallromanes i a Marto-
relles CiU s’ha enfrontat en dife-
rents ocasions amb IxM. 

Tots aquests enfrontaments
formen part de les campanyes per
aconseguir els vots i només diu-
menge sabrem qui ha jugat millor
les seves cartes. 

Pamela Martínez
VALLÈS ORIENTAL

A només dos dies de les votacions l’escenari continua sent incert. Foto: Arxiu
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Les Franqueses anul·larà 1.200
multes del semàfor de Llerona

LES FRANQUESES4L’Ajunta-
ment de les Franqueses anul·larà
unes 1.200 multes imposades a
través de les càmeres de control
semafòric del carrer Catalunya
de Llerona. En concret, aquestes
multes són les que es van impo-
sar entre els dies 21 de febrer i 18
de març, data en la qual es va
canviar el sistema perquè, segons
fonts municipals, provocava cer-
ta confusió. Així doncs, a més de
recuperar els diners, els con-
ductors també recuperaran els

punts que haguessin perdut en el
carnet de conduir.

Malgrat aquesta decisió, l’al-
calde, Francesc Colomé, reconeix
que s’ha aconseguit la pacificació
del trànsit i demostrar que en
aquesta zona hi havia un pro-
blema. Després que alguns par-
tits hagin denunciat que les cà-
meres dels semàfors només bus-
quen recaptar diners, Colomé ha
remarcat que només les traurà si
li demostren que “hi ha altres al-
ternatives més eficients”.

Fan un estudi dels models de
recollida selectiva a la comarca
MEDI AMBIENT4El Consorci
de Residus del Vallès Oriental i
la UAB han posat en marxa un
estudi per valorar l’eficàcia dels
diferents models de recollida se-
lectiva que es porten a terme a
la comarca.

Segons el Consorci de Resi-
dus l’estudi permetrà “fer una ra-
diografia de dalt a baix” dels
municipis que es prestin volun-

taris. L’estudi inclou fer l’anàli-
si dels fluxos de residus, però
també econòmics i de generació
d’emissions de diòxid de carbo-
ni que genera el tractament de
residus a la comarca. 

Per Xavier Gabarrell, del de-
partament d’Enginyeria Tècnica,
“no hi ha cap sistema de recolli-
da més bo o més dolent, sinó sis-
temes eficients o ineficients”.

La iniciativa del Consell Co-
marcal del Vallès Oriental per
promoure l’ocupació al sector
metal·lúrgic ha estat una de les
12 propostes seleccionades per
formar part del projecte Ocu-
pació a la indústria local im-
pulsat per la Diputació de Bar-
celona per afavorir la competi-
tivitat de les empreses incloses
als sistemes productius locals,
enfortir la col·laboració publi-
coprivada i generar llocs de tre-
ball per als col·lectius més im-
pactats per l’atur.

La metal·lúrgia implica a la
comarca 632 empreses, més de
5.800 assalariats i representa el
8% del PIB. La iniciativa del
Consell Comarcal ofereix cinc es-
pecialitats formatives profes-
sionalitzadores que arribarien a
100 persones i 200 empreses
per aconseguir un 50% d’inser-
cions. Així doncs, aquesta pro-

posta persegueix la millora de
l’ocupabilitat i la inserció labo-
ral de les persones del seu àm-
bit territorial que tenen especials
dificultats per trobar un lloc de
feina, per afavorir-ne la con-
tractació en el sector d’activitat
del metall, excepte maquinària
i equips.

Del projecte Ocupació a la
indústria local, que és la pri-

mera vegada que es porta a ter-
me i està dotat amb dos milions
d’euros, destaca l’elevat nivell de
concertació institucional -terri-
torial i sectorial- i de col·labo-
ració publicoprivada, la impor-
tant presència dels centres
d’R+D+I i que el nombre d'em-
preses previstes que hi col·la-
boren és gairebé vuit vegades su-
perior al previst.

El Consell Comarcal farà cursos d’ocupació al sector metal·lúrgic. Foto: Arxiu

El Consell Comarcal promou
l’ocupació al sector metal·lúrgic

Cardedeu | Creen una plataforma contra la ronda de Cardedeu
Un grup de ciutadans han creat la plataforma La Ronda no Cal per oposar-se a la construcció

de la via de l’anomenada ronda oest proposada pel govern municipal de CiU. Segons el 
president de l’entitat, Agustí Cervigón, “aquest projecte és totalment innecessari per al poble 

i es presenta de forma enganyosa, associat a altres iniciatives que no hi tenen res a veure”.

Redacció
VALLÈS ORIENTAL
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

Després de les declaracions de
Carina Mejías, la celebració de la
Lliga de futbol espanyola per part
del Barça sembla que no la podrà
aguantar. Estelades anticonsti-
tucionals, coets, traques, botzi-
nes de motos i cotxes, els carrers
i places plens de deixalles, els fa-
nals de la font de Canaletes des-
llorigats, la gent saltant com mi-
cos embogits... Hi ha qui augura
que d’aquí a nou mesos naixeran
milers de catalanets portant sota
el braç, en lloc d’un pa, el retrat
del Messi. Això no és dividir la
societat catalana? Això no és
trencar la convivència entre les
famílies catalanes? On dinaran
per Nadal, els culers que tinguin
familiars periquitos i meren-
gues? Els que vagin al Camp Nou
per la final de la copa del Rei, que
es preparin. S’obligarà als espec-
tadors en el minut 26 del 1 als
1939 segons a alçar-se i victorejar
el rei Felip VI com a cap suprem
de les Forces Armades. Es prohi-
biran les manifestacions i rues
pels carrers de Barcelona, tinguin
la forma de cadena humana, de
sardana, de V o del que sigui. Ep!
I al Born ni acostar-s’hi! El cost
de la Guàrdia Urbana, Mossos
d’Esquadra, neteja de carrers i
reparació del mobiliari urbà que
vagi a càrrec del Futbol Club Bar-
celona. Estant en campanya per
les municipals, les emissores de
ràdio i televisió de la Generalitat
establiran un “minutatge” sobre
les notícies dels èxits del Barça,
inversament proporcionals al
nombre de socis dels clubs. No-
més es permetrà celebrar de
forma eixelebrada els triomfs de
“La Roja”, fent onejar la “rojigu-
alda”, que aquesta sí que ens
uneix a tots. Sigueu obedients!

4 Inadmissible!
per Jordi Lleal

#6ràciesXavi#Eleccions24M #RenfeEnsRoba

4’En España se ha puesto el sol’
per Francesc Rebolledo

Benvolguda, o no, Marina: És
possible que et deixessis el mò-
bil oblidat a la barra d’algun bar?
A tots ens pot passar. Ens fotem
una birreta per aquí, una altra
per allà… I al final, com qui no
vol la cosa, i entre rialles i vapors
etílics, ens posem a fer el més di-
vertit que es pot realitzar un di-
vendres per la nit en un bar: veu-
re un debat polític. Llavors és
quan mirem el Twitter i les bir-
retes ens impedeixen escriure al-
guna cosa amb sentit. I, en un
moment en el que la bufeta re-
clama el seu dret a viure buida
de tanta cervesa tunejada per
l’organisme, algun amic t’agafa
el mòbil i comença a trolejar-te. 

El que m’agradaria saber és
qui és aquest amic. Té cara de no
haver experimentat el plaer del
sexe des que l’Aznar era un nen
d’EGB ben pentinat? Té pro-
blemes de vocalització? Diu
“etagas”, “tegoguistas” o “Agtug
Mas”? Si és així, demana al teu
amic, Federico Jiménez Losan-
tos, que no et torni a agafar el
mòbil quan aneu de festa perquè
t’ha fotut en un embolic de co-
llons. Bé, també existeix una al-
tra possibilitat: que tinguis me-
nys futur en política que Boa-

teng de ballarí. Perquè, si ets la
cap de llista d’Esquerra Unida i
Alternativa a Girona, et dius
Marina Pibernat, ets catalana i
fas servir la paraula “catalufa”,
necessites un psicoanalista com
Rajoy un logopeda.

Twitter té un problema: és
un caramel per a la part repti-
liana del nostre cervell, aquella
que està relacionada amb els
instints més primigenis. Tan-
mateix, per a un polític és tot un
problema. Si, per exemple, ha-
guessis dit: “nada más bonito
que ver en #BTVe15 a la derec-
ha poniéndose en ridículo ante
Ada Colau” tot hauria estat més
lògic. I és que, amb la teva piu-
lada de les 10:29 PM has acon-
seguit mostrar-te com una mal-
educada, intolerant i autoxe-
nòfoba, terme que m’acabo
d’inventar i amb el qual Freud
hauria gaudit com ho faria Joan
Herrera si el Pablo Iglesias i l’Al-
bert Rivera deixessin la políti-
ca per presentar el Saturday
Night Live. En resum, Marina,
“nada más bonito que ver en
Twitter a políticos falsamente
progresistas que son más into-
lerantes que la ultraderecha.
Estáis acabados, majetes”.

per Àex Ribes (@alexsocietat)

4L’autoxenòfoba Pibernat

Després del partit d’anada, der-
rota 2-1 a Turín, el partit de tor-
nada va ser d’1-1 quedant l’equip
espanyol eliminat. I el que fa
més mal, l’exmadridista Mora-
ta va fer el gol de la “Juve.”  Al-
guns entesos van afirmar coses
com que el Real Madrid va ofe-
rir una “pobra imatge”, “els ju-
gadors d’Ancelotti es van con-
vertir en una caricatura”...

Per tant, l’equip de “las glo-
rias deportivas” no passarà a la
final de Munich, on s’hauria
trobat amb el FC Barcelona, fet
no esdevingut mai. No cal ni dir
que la frase que usen molts “no
habrá final española” és falsa,
perquè el Barça és un club català
i, per tant, no és espanyol.

Molts estem contents, a més,
perquè Florentino Pérez, el pre-
sident merengue, té la fama –no-
més dic la fama– de fer servir el

joc brut, no només en els nego-
cis sinó també en el món del fut-
bol. Per exemple, molts diuen
que l’atzucac pel qual passa el FC
Barcelona –denúncies, querelles,
sancions–són obra de la mà ne-
gra d’aquest senyor.

No cal ni dir que la xuleria de
la major part dels jugadors me-
rengues és inaguantable i genè-
tica. Hugo Sánchez ha tingut
continuïtat en l’actual CR7. Ro-
berto Carlos té un bon deixeble,
en Pepe o Sergio Ramos…  I ara,
que a més el Barça ja és campió
de Lliga, a Madrid, oh! desco-
breixen el bàsquet... Per tant, tots
els catalans i tots els seguidors
blaugranes hauríem de ser mi-
sericordiosos, perquè com està
escrit a “La Celestina”: “El deleite
de la venganza dura un mo-
mento y el de la misericordia
para siempre.”

@omnium: El 24 d’abril de 2015 vam om-
plir el Sant Jordi. El 24 de maig de 2015 om-
plim les urnes amb vots a partits indepen-
dentistes!

@encampanya: El Círculo Ecuestre fa un
comunicat criticant la inversió de Renfe a
Rodalies de Catalunya. No, és broma, par-
dillos.

@Mateo4AL : Después de la final de Berlín,
pase lo que pase, ya podría dejar de ver el
fútbol. He visto lo mejor que podía ver.
#6ràciesXavi.



Per a publicitat: publicitat@comunicacio21.com - 619 13 66 88 7 | 22 maig 2015 líniavallès.cat



| 8
Envia’ns les teves cartes a: opinio@comunicacio21.com22 maig 2015líniavallès.cat

@ForcadellCarme: Si no volem que ens
prohibeixin estelades, si no volem tribunals
polititzats, si no volem ministres provo-
cadors, votem independència el 24M.

@elsomatent: Portes 2 hores esperant un
tren de Renfe que no passa? Tranquil·litzat:
Santi Vila ja ha enviat un WhatsApp a la
senyora Ana Pastor.

@Fran_Rodri_guez: Solamente Messi está
por encima de Xavi en la historia del FC
Barcelona. Nunca habrá tanto fútbol en una
cabeza. #6raciesXavi.

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

La germana Teresa Forcades fou en al-
tres temps una ovella entre llops. Ara
Teresa Forcades és una lloba entre
ovelles.

La monja benedictina del monestir
de Sant Benet de Montserrat va escriure
el dia 1 d’octubre del 2009 a catalu-
nyareligió.cat l’article “Sicut agnos in-
ter lupos” (com ovelles entre llops). Co-
mentava un episodi de l’evangeli de
Lluc en què Jesús diu als seus deixebles
que havien de transmetre l’Evangeli de
l’alliberament i la solidaritat: “Us envio
com ovelles entre llops”. En aquells dies,
Forcades removia les aigües farma-
cèutiques, mèdiques, mediàtiques, èti-
ques, teològiques, eclesials, vaticanes.
Ara l’ovella s’ha convertit en lloba com
Ada Colau, Pablo Iglesias, Podemos,
Marina Pibernat Vila.

Ada Colau, que aparentment sem-
bla una guerrillera virginal contra la
banca, hauria abans d’explicar les ac-
tivitats de la seva parella, Adrià Ale-
many Salafranca. Té a Estopiñán del
Castillo (Osca) una casa de tres plantes,
pati i hort. L’any 2007 no va pagar l’I-
bi. El company de Colau forma part de
la fundació del Barça, vinculada a Qa-
tar i La Caixa, entitats menyspreades en
els mítings pel tàndem Colau/Forcades.
Un lúcid tuitaie, Ramir De Porrata, posa
el dit a la llaga: “Ada Colau és la cap de
llista d’Iniciativa i de Podemos, i fi-

nancia la campanya electoral a través
de La Caixa. Regeneració a dojo”.

El tàndem Colau/Forcades pacten
amb Podemos d’un Pablo Iglesias que
insulta polítics catalans com Artur
Mas, Oriol Junqueras i David Fernán-
dez però que es servil amb el rei. Va en
contra del procés sobiranista català
democràtic i pacífic, però defensa la so-
birania constitucional espanyola. “An-
tes roja o azul que rota”. Un Iglesias
ignorant que no té ni idea de què és el
corredor mediterrani i que queda atra-
pat quan s’ha de definir sobre la unitat
de la llengua catalana.

En aquesta situació és lògic que sur-
ti de la caverna algú incendiari com la
comunista Marina Pibernat. S’autode-
fineix com a “proleta del planeta, fe-
minista comunista”. Escriu tuits d’a-
quest nivell intel·lectual: “Nada más bo-
nito que ver en BTV a la derechona ca-
talufa rajando de Ada Colau. Estáis ca-
gaos, escoria”. O aquest : “Y otra cosa.
Sí, catalufo es un término despectivo.
La derecha me cae mal, más que nada
porque nos jode la vida, y uso toda la ar-
tilleria”.

Un desig. L’ovella Teresa Forcades
entre llops era encantadora. ¡Tant de bo
Francesc d’Asis converteixi la lloba
Teresa Forcades que ataca ovelles i ca-
talufos en una germana lloba que con-
viu amb les germanes ovelles!

4D’ovella a lloba
per Oriol Domingo

Iglesias, Pablo (secretari general de
Podemos).
Construir des de l’odi?
Barcelona ha esdevingut l’únic ob-
jectiu que li queda a Podemos, el par-
tit que va aspirar a tot durant uns me-
sos, però que cau imparablement
des de les eleccions andaluses. Cons-
tituirà un tema d’estudi clàssic per als
politòlegs, en aquests temps d’acce-
leració fulgurant de la política, de cre-
madissa permanent de projectes:
una formació que va perdre la meitat
dels seus vots abans fins i tot d’haver-
los arribat a tenir més enllà de les en-
questes. Iglesias visita Barcelona el
primer dia de campanya i, agafat al
peu de la lletra al model que ens ha-
via avançat Gemma Ubasart, fa una
dissertació fonamentada en l’odi. En
resum: diu a Mas lladre i gentussa.
Un estil de fer política que coincideix
amb el temps amb l’agressió al car-
rer a un candidat de CiU. Ai, si la víc-
tima hagués estat dependentista! No
m’ho vull ni imaginar.

Montserrat, Dolors (vicepresi-
denta del Congrés dels Diputats).
Darrers intents que no sé si paguen
la pena.
Sí, potser cal fer-ho per escenificar la
cruel permanència de l’anomalia.
L’atrinxerament monolingüe de l’Es-
tat espanyol contra una llengua que
l’anterior cap d’estat, hereu del dic-
tador, va dir que mai no havia estat
imposada. Mentre els tribunals es-
panyols i alguns pares-militants de
partits radicals dependentistes cata-
lans imposen a la majoria el seu cri-

teri, mentre el Govern de la Genera-
litat acata la sentència, el Congrés
dels diputats (a través de la majoria
popular defensada a la tribuna per
Dolors Montserrat) es nega a exigir
als jutges i fiscals que treballen a Ca-
talunya el coneixement de la llengua
del país. A veure, abans que ens ho
diguin a les xarxes socials o als dia-
ris de la caverna: pretendre que un
magistrat que t'està jutjant a casa teva
t'entengui és d'autèntics nazis.

Pibernat, Marina (candidata d’E-
UiA a l’Ajuntament de Girona).
Catalanòfobia no nacionalista.
El dependentisme genera monstres a
Catalunya. Alguns personatges de
psiquiatra. A diferència dels inde-
pendentistes, acostumats durant anys
i panys a ser una exigua minoria, ells
són incapaços d’acceptar la trans-
formació del país i s’aferren a les con-
dicions i la dialèctica de fa deu anys.
Que no Marina, que s’ha acabat el
bròquil. Que els conservadors de
l’statu quo ho teniu xungo per con-
tinuar marejant la perdiu. Que l’únic
projecte transformador majoritari
que s’albira és la independència, en-
cara que això t’incomodi per raons
identitàries. La intervenció a les xar-
xes socials de la candidata número 4
a les llistes d’ICV-EUiA de Girona és
de xaladura autèntica. Odi en vena.
Insult barroer i to ínfim. La seva ma-
nera de defensar la candidata Colau:
“Nada más bonito que ver en
#BTVe15 a la derechona catalufa ra-
jando de Ada Colau. ESTÁIS CA-
GAOS, ESCORIA”.

4Bestiari del procés
per Joan Granollacs
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El Col·legi d’Advocats de Grano-
llers ha denunciat el “lamentable”
estat en el qual es troben els jutjats
de la ciutat. Segons el Col·legi, “hi
ha una inadmissible desigualtat pel
que fa a la dotació de mitjans per-
sonals i materials (set jutjats d’ins-
tància amb una plantilla orgànica
de nou persones per jutjat) envers
altres partits judicials similars al
nostre”, cosa que, asseguren, “vul-
nera el principi d’igualtat de drets
dels ciutadans quant a l’obtenció
de la tutela judicial efectiva d’i-
dèntica qualitat”.

Aquesta desigualtat es pro-
dueix perquè a la definició de la
planta judicial només s’ha tingut
en compte la població de Grano-
llers (uns 60.000 habitants), però
no s’ha tingut en compte la po-
blació total del partit (295,860 ha-

bitants), que és molt superior a la
d’altres grans capitals, com Te-
rrassa, que amb 240.753 habitants
té 8 jutjats d’instància i una plan-
tilla orgànica de 10 persones.

Un informe del servei d’ins-
pecció del Consell General del Po-
der Judicial ja apuntava aquestes
mancances el setembre passat,  i
remarcava que tots els jutjats
d'Instància del Partit Judicial de
Granollers superen àmpliament

el 220% de l’índex de càrrega de
treball. A més, afegeix que cinc
dels set jutjats de la ciutat formen
part dels 10 òrgans judicials més
sobrecarregats de Catalunya. 

Per tot això, els operadors ju-
dicials demanen la creació de tres
nous jutjats d’instància i l’incre-
ment de la plantilla. De mo-
ment, el Ministeri de Justícia
no ha fet cap tipus de declaració
al respecte.

Denuncien el mal estat dels jutjats. Foto: Ajuntament de Granollers

El Col·legi d’Advocats denuncia
l’estat  “lamentable” dels jutjats
» Els missers diuen que hi ha una “inadmissible desigualtat de dotació
de mitjans personals i materials envers altres partits judicials similars”

Anna Roig i ‘l’Ombre de ton
chien’ tanca la gira a Granollers
MÚSICA4Anna Roig i l’Ombre
de ton chien s’acomiada de la
temporada de teatres i auditoris
per la porta gran, amb el concert
de demà al Teatre Auditori de
Granollers. La gira de presenta-
ció del tercer disc Un pas i neu
i un pas, que reprendran a la tar-
dor en nous espais que puguin
acollir aquest espectacle, es va
iniciar el setembre passat al
Mercat de Música Viva de Vic
amb excel·lents crítiques i els ha
dut pels teatres i auditoris més
destacats del país.

Aquesta darrera actuació de
la temporada serà l’últim concert
dels teatres amics on li quedava
pendent actuar a la banda en

aquesta gira. En aquest disc,
l’Anna observa les coses i les des-
criu, suggerint més que no pas
explicant i prescindint de filtres
més enllà de la seva pròpia visió,
que manté sensible i optimista.
L’Ombre de ton chien, per la
seva banda, explora nous terri-
toris sonors per reflectir musi-
calment aquesta nova perspec-
tiva, creant ambients de caràc-
ter més contemplatiu.

La formació es troba en
aquests moments preparant els
últims detalls del nou format per
a exteriors que la portarà aquest
estiu per gran part de la geo-
grafia catalana, fent parada a di-
versos festivals de referència.

CASTELLS4Feia 9 anys que la
colla no portava a plaça el 9 de
7. Un castell complex que pugen
39 castellers i castelleres. Una
estructura ampla i difícil d’as-
sajar perquè són moltes les per-
sones que hi intervenen i mol-
ta la pinya necessària per falcar
el 9. De fet els Xics havien des-
carregat el 9 de 7 els anys 2003
i 2006, per tant en dues oca-
sions, però no volien quedar-se
sense fer-ho una tercera vegada
i l’Ascensió 2015, sens dubte, era

per a ells l’escenari més adequat
per aconseguir-ho.

Els Xics van encarar el 9 de
7 després d’assolir el 3 de 8 i el
4 de 8. Una magnífica actuació
de l’Ascensió on la colla va de-
mostrar el bon moment de for-
ma en el qual es troben. I és que
a mitjans de maig, els Xics ja
han descarregat quatre vegades
el 3 de 8, i tres cops el 4 de 8.
Una vegada paït l’èxit de la da-
rrera actuació, els Xics ja han
anunciat que continuen treba-

llant per encarar nous objectius
com són la torre de 8 amb fol-
re i el 5 de 8, entre altres.

Aquest cap de setmana, els
Xics van estar acompanyats a la
plaça de la Porxada pels Marrecs
de Salt i els Sagals d’Osona, que
també van fer bones actuacions.
Concretament, els Marrecs van
completar el 5 de 7, el 4 de 8 i la
torre de 7 i els Sagals van fer el 5
de 7 i el 4 de 8 i van carregar la
torre de 7, però no van aconseguir
descarregar-la amb èxit.

Comunicació | El MAC inclourà tallers de noves tecnologies
El Mercat Audiovisual de Catalunya (MAC), que es portarà a terme a la ciutat el 3 de juny, 

inclourà tres tallers de formació en noves tecnologies en l’àmbit audiovisual i de les indústries
creatives. Els tallers es realitzaran en format intensiu durant els dos dies anteriors al certamen 
(1 i 2 de juny) i finalitzaran amb una presentació pública dels resultats, el mateix dia del MAC. 

Redacció
GRANOLLERS

9 de 7, nou anys després

El 9 de 7 que van descarregar els Xics a la Porxada. Foto: Xics de Granollers
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S’acaba una legislatura compli-
cada. Com la valora?
Principalment han estat quatre
anys molt difícils per als ciuta-
dans, perquè molts estan a l’a-
tur i altres no arriben a final de
mes. Dels 5.304 aturats de Gra-
nollers, més de la meitat no
cobra el subsidi. Des de l’Ajun-
tament ens hem bolcat en les
persones i ho hem hagut de fer
sense la col·laboració de l’Estat
ni de la Generalitat.

A només uns dies de les elec-
cions, quines sensacions té?
Personalment m’agraden molt
les campanyes electorals, perquè
és un bon moment  per enfortir
el diàleg que tenim habitual-
ment amb la ciutadania. Nosal-

tres estem fent una campanya
molt directa, parlant amb els
ciutadans sense intermediaris i,
si he de destacar alguna cosa, és
el caliu que he rebut dels veïns i
veïnes.

El preocupen els pronòstics que
fan algunes enquestes respecte
als resultats del PSC?
Tinc com a premissa mirar cap
endavant i crec que hem fet un
equip i un programa electoral
molt bo, amb molts plans de
present però també de futur.
Hem fet un equip pensat per
afrontar els problemes de la
ciutat i centrat en el diàleg amb
la ciutadania i la veritat és que
esperem un bon resultat a les
urnes.

Però què els transmeten els ciu-
tadans al carrer?
Principalment que es valora po-
sitivament la feina feta aquests
quatre anys i, fins i tot, els úl-

tims vuit o 10. Crec que la gent
percep el canvi que la ciutat ha
viscut en els últims anys i que
des del govern hem estat sem-
pre impulsant.

Què més pot aportar Josep
Mayoral a la ciutat que no hagi
fet ja?
Experiència al costat d’una can-
didatura molt renovada per tal
d’afrontar els reptes de futur
amb garanties. En els pròxims
quatre anys vindran noves
oportunitats i per això escau un
govern sòlid, amb una majoria i
un lideratge molt clar per tal
d’aconseguir que aquestes opor-
tunitats esdevinguin realitat. De
totes maneres, crec que amb la
feina feta, l’experiència que
tenim al capdavant de l’Ajunta-
ment i les aportacions dels nous
companys hem posat les bases
perquè la ciutat estigui prepa-
rada per fer el salt endavant que
vindrà.

El veig molt convençut d’aquest
salt endavant...
Perquè ho estic, per això plan-
tegem un programa molt clar
amb unes inversions definides i
quantificades. Durant aquest
mandat, hem invertit 35 mi-
lions d’euros en un moment
que molts municipis no ho han
pogut fer, perquè tenim una
gestió econòmica acurada i ga-
rantim que en la pròxima legis-
latura podrem invertir 38
milions d’euros en una bona
llista d’inversions necessàries.
Coneixem bé la ciutat i sabem
que podem obrir noves oportu-
nitats.

Abans comentava que presen-
ten una candidatura molt reno-
vada. Necessitava un canvi el
PSC de Granollers?
Crec que una ciutat ha de refle-
xionar sobre el seu futur per-
manentment i nosaltres cada
vegada que fem una candida-

tura hem mirat cap als 10 prò-
xims anys. Hem intentat conju-
gar experiència amb renovació,
perquè aquest binomi ens sem-
bla imprescindible. Les nostres
candidatures sempre busquen
sumar diferents sensibilitats i
inquietuds i la d’enguany és una
candidatura bàsicament grano-
llerina, de suma i on la inclusió
i la cohesió són un element que,
sens dubte, explica el futur de la
ciutat.

Per això s’hi han inclòs tants in-
dependents?
És veritat que aquesta vegada
hi ha quatre independents
entre els 13 primers candidats i
un total de 10 a tota la candida-
tura, però és el percentatge ha-
bitual per poder tenir una
mirada que vagi molt més enllà
d’un recinte polític tancat. A
més, hem tingut la sort, també,
que hi ha molta gent que ens
vol acompanyar.

Josep Mayoral
Alcalde de Granollers i candidat del PSC a la reelecció

Pamela Martínez
Text i fotografia
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“Ens hem bolcat en les persones sense la
col·laboració de l’Estat ni la Generalitat”



El seu programa electoral fa
1.016 propostes. Li han quedat
tantes coses per millorar a Gra-
nollers?
Fem més de 1.000 propostes
per seguir fent la ciutat que
volem. Propostes tretes del dià-
leg amb la ciutadania. Moltes
d’elles són per reforçar coses
que ja s’estan fent. Per tant, no
són substitutives de res, sinó de
reforçar tendències i maneres
de fer que formen part d’aquest
projecte que hem portat a
terme fins ara. Crec que és bo
posar permanentment sobre la
taula nous reptes i, des de l’am-
bició, transformar-se per ser
cada dia una ciutat més plena

de cohesió,  justa, solidària i en
la qual cada dia es visqui millor. 

A l’inici de la campanya vostè
va dir que volia governar des
del diàleg. Això significa que
estan pensant en possibles pac-
tes?
No. Nosaltres el que fem és
dialogar amb els ciutadans.
Hem governat i volem gover-
nar amb la gent i no creiem
que hi hagi cap altra manera
millor de fer-ho.

Però en el cas que necessités
pactar...
Primer escoltarem els ciuta-
dans i a partir dels resultats

electorals llavors reflexiona-
rem. No sé què passarà a les
urnes i el nostre compromís és
molt clar. Sigui quina sigui la
forma en la qual governem, hi
haurà un element imprescindi-
ble que serà aquest diàleg per-
manent amb la ciutadania. Això
és el que realment ens importa.

També va dir que Granollers
necessitava un govern sòlid.
Creu que els altres partits no
són capaços de proporcionar
aquesta solidesa?
Crec que hem fet una feina molt
reconeguda. Nosaltres sempre
diem que la ciutat necessita un
projecte sòlid, però també co-

negut i reconegut i el nostre ho
és. Per això, crec que la millor
opció per fer realitat totes les
oportunitats que vindran és la
nostra.

El candidat de CiU, en canvi,
considera que el seu projecte
està esgotat...
Nosaltres tenim un projecte
sòlid, viu, treballat amb cente-
nars de persones, per governar
avui, però alhora per mirar la
ciutat del present i del futur. 

CiU també diu que Granollers
ha perdut pistonada en temes
de salut. Segons ells la culpa és
només seva...
En primer lloc hauríem de ser
capaços de saber qui té les com-
petències en matèria de salut en
aquest país. Granollers no ha
perdut pistonada i encara menys
en temes de salut. Afortunada-
ment, tenim l’Hospital General,
que fa una molt bona feina, i al-
hora tenim dues inversions lli-
gades a tocar, que són el nou
edifici que s’ha de construir on
hi havia Policlínica a través de la
negociació amb el Govern de Ca-
talunya i també l’ampliació de
l’Hospital pel que fa referència a
les malalties mentals.

Seguim parlant de CiU, perquè
també els culpa que durant
aquesta legislatura Granollers
ha perdut moltes oportunitats.
És així? 
Granollers té una realitat bri-
llant i un futur esplèndid i esta-
ria bé que s’entengués que la
ciutat és alguna cosa més que
els 15 quilòmetres quadrats de
superfície. És un entorn urbà on
hi ha veïns de molts altres mu-
nicipis, on tot el que passa suma
i paga la pena recordar, per ex-
emple, que la pista del Club Bas-
quet Granollers està a les
Franqueses i, malgrat això, és
un actiu de Granollers. Hem de
ser capaços de mirar la ciutat in-
tegralment i, per això, quan el
municipi no té els metres qua-
drats que es demanen per de-
terminats equipaments, si es fa
a 150 metres del límit municipal
no passa res i també sumen.
Treballem constantment de ma-

nera conjunta amb el govern de
les Franqueses, Canovelles,
Montmeló i la Roca i afortuna-
dament les oportunitats d’un
territori no es limiten als seus
15 quilòmetres quadrats.

L’ANC diu que l’Ajuntament no
els ha donat els permisos per
poder tenir una parada a l’As-
censió perquè estem en campa-
nya electoral. És així?
La plaça que demanava l’ANC
està cedida a la Junta Electoral
i, per tant, se li va oferir l’alter-
nativa de la plaça Berenger. Si
no va ser acceptada, no podem
fer-hi res més.

Els treballadors d’Imesapi han
presentat una proposta per re-
iniciar les negociacions. Com
està aquest tema?
En tot cas el conflicte que tenen
els treballadors és amb Imesapi
i amb Sece i ho han de solucio-
nar ells. Hi havia un informe
jurídic que no admetia que po-
sessin la subrogació a la con-
cessió. Per tant, es tracta d’un
conflicte social en el qual nos-
altres no hi som.

Però també els demanen ajuda
a vostès...
Nosaltres, en el tema judicial,
no hi entrem. Si volen que fem
de mediadors, sempre ens tro-
baran. 

No fa molt es va obrir un nou
AKI al municipi. Això perjudica
el petit comerç?
Crec que la fortalesa d’una oferta
comercial és la suma de tots els
seus actius i Granollers és una
ciutat que té una oferta comer-
cial àmplia. La ciutat té un cen-
tre comercial que funciona molt
bé. Al mateix temps, el municipi
també té alguns equipaments
complementaris que, si no estan
a Granollers, estaran als munici-
pis del costat. Per tant, crec que
és molt important tenir la capa-
citat de trobar un equilibri per-
manent.

Quina és la seva travessa de
cara a diumenge?
No faig travesses ni en els par-
tits de futbol.

Entrevista 13 | 22 maig 2015 líniavallès.cat

“Estaria bé que s’entengués
que la ciutat és alguna cosa
més que els 15 quilòmetres
quadrats de superfície”
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De l'1 al 10, com valora la gestió del
govern municipal durant aquesta le-
gislatura? 
Un 3. Ha estat un mandat on s’han tornat a
deixar perdre ocasions de portar la ciutat en-
davant. Reformes urbanístiques grises i sense
valor afegit, deixant de condicionar molts
carrers amb dèficits importants i oportuni-
tats que han volat (Catosfera, centre de sin-
cronitzada). Però, sobretot, no apostant per
recolzar des de l’Ajuntament el dret a decidir
dels granollerins sobre el futur polític del seu
país. El govern municipal ha viscut d’esquena
al procés de Catalunya.

Si el maig és alcalde, quina serà la primera
decisió que prendrà?
Reduir el nombre de càrrecs de designació
política a l’Ajuntament. Paral·lelament, fer
unes ordenances fiscals que alleugerissin la
càrrega d’impostos sobre els granollerins,
abaratissin la zona blava i fomentessin el des-
envolupament de nova activitat econòmica.
També faria posar una senyera a les principals
rotondes d’entrada a la ciutat.

Quines són les principals mesures que cal
emprendre per millorar el municipi?
En primer lloc, posar èmfasi en la gent que
pateix la crisi. Reforçar els serveis socials a la
vegada que s’impulsen aquells sectors clau a
l’hora de generar llocs de treball. Cal bastir
una nova manera de fer política, aprofitar les
potencialitats de la ciutat, aprofundir en els
projectes que ens fan ser referents i exercir la
capitalitat per situar-nos altre cop al mapa. 

Estaria disposat a pactar amb alguna altra
formació per entrar al govern municipal?
Evidentment. Les majories absolutes perma-
nents no són positives per a la pluralitat de-
mocràtica i la política és pacte, arribar a
acords. Prioritzarem els pactes amb forces
que apostin de forma clara per l’exercici de la
sobirania del poble de Catalunya i amb les
quals puguem arribar a consensos en els
punts essencials del programa.

La veu de la resta de candidats a Granollers
» Els partits asseguren que treballaran per posar fre als efectes de la crisi amb més polítiques socials 

» CiU i ERC aposten perquè Granollers sigui un municipi rellevant en el procés sobiranista

Àlex Sastre (CiU)

“Prioritzarem els acords
amb forces que apostin

per l’exercici de la 
sobirania de Catalunya”

De l'1 al 10, com valora la gestió del go-
vern municipal durant aquesta legisla-
tura? 
Li posaria un 5, perquè ha estat una legis-
latura molt difícil en la qual s’han fet coses
bé, però n’hi ha moltes altres que s’hau-
rien de millorar tant en l’àmbit de l’Ajun-
tament com de la ciutat.

Si el maig és alcalde, quina serà la pri-
mera decisió que prendrà?
Més que una decisió en concret, tinc clar
com m’agradaria prendre les decisions i,
per descomptat, serà amb el màxim con-
sens polític possible, perquè els ciutadans
no estan únicament representats pel grup
municipal que forma el govern. L’oposició
també representa els granollerins i en al-
gunes ocasions no ho sembla.

Quines són les principals mesures que
cal emprendre per millorar el municipi?
Sens dubte, treballarem per seguir posant
fre als efectes que la crisi ha provocat i se-
gueix provocant en els nostres veïns.
També treballarem per disminuir l’atur,
que actualment a Granollers és de 5.304
persones, de les quals més de la meitat ja
no tenen dret al subsidi, i volem aconse-
guir crear una gran borsa de pisos de llo-
guer social per donar resposta a les
persones més necessitades de la ciutat.

Estaria disposat a pactar amb alguna
altra formació per entrar al govern mu-
nicipal?
Nosaltres tenim pensat pactar amb totes
les forces polítiques que tinguin com a
principal objectiu Granollers i, per des-
comptat, descartem pactar amb els par-
tits en els quals a les seves llistes hi ha
persones que estan per i per a benefici
personal o tinguin les mans tacades per
haver-se emportat diners de manera irre-
gular. Si aquests partits volen pactar amb
nosaltres, primer hauran d’expulsar de les
seves files a aquestes persones. 

José María Moya (PP)

“Treballarem per seguir
posant fre als efectes

que la crisi provoca en
els nostres veïns”

De l'1 al 10, com valora la gestió del govern
municipal durant aquesta legislatura? 
Creiem que no hem de fer una valoració nu-
mèrica, sinó política. Aquests quatre anys no
han estat positius per a Granollers. Des del
nostre grup hem fet propostes per millorar la
situació precària que molts ciutadans estan
patint, també hem proposat millores urba-
nístiques, de mobilitat, de manteniment i so-
vint han estat rebutjades per l’equip de
govern o s’han aplicat tard, així com algunes
obres que només han representat una ope-
ració de maquillatge sense innovar o com-
paginar-les amb una mobilitat sostenible.

Si el maig és alcalde, quina serà la primera
decisió que prendrà?
Destinarem més recursos a polítiques so-
cials i treballarem per una reindustrialització
dels polígons industrials, ja que la sortida de
la crisi només vindrà amb la creació d’ocu-
pació estable i de qualitat.

Quines són les principals mesures que cal
emprendre per millorar el municipi?
En general cal millorar el manteniment urbà
de la ciutat, però també cal una millora en la
mobilitat sostenible amb la creació d’una
xarxa de carrils-bici amb aparcaments se-
gurs. Remunicipalitzar serveis externalitzats
per oferir-los als ciutadans a un cost més
econòmic, amb la potenciació de la Unitat
Operativa per gestionar tasques que darre-
rament han fet empreses privades. A més,
creiem que cal una tarifació social en els ser-
veis municipals: aquell que més guanya més
paga, començant per les escoles bressol.

Estaria disposat a pactar amb alguna altra
formació per entrar al govern municipal?
La nostra formació valorarà els resultats des-
prés de les eleccions del 24 de maig i deci-
dirà si ha de formar part d’un govern o restar
a l’oposició. En tot cas, dependrà que s’assu-
meixin els eixos bàsics del nostre programa
per Granollers amb polítiques d’esquerres i
pensant en la realitat social dels ciutadans. 

Josep Casasnovas (ICV-EUiA)

“Destinarem més 
recursos a polítiques 

socials i treballarem per
una reindustrialització”

De l'1 al 10, com valora la gestió del govern
municipal durant aquesta legislatura? 
L’acció de govern en aquesta legislatura s’ha
caracteritzat per una actitud continuista
sense cap tipus d’intent d’innovació en les
seves maneres de fer, ni projectes a plante-
jar. Una participació limitada a la informació,
una visió urbanística de mirada curta i no de
futur. S’han aprovat quatre plans de xoc que
només han resolt temporalment la situació
d’algunes persones, però que en acabar-se
l’ajut continuen estant en la mateixa situació
que abans. Per tot plegat,  la nota només
pot ser de 4.

Si el maig és alcalde, quina serà la primera
decisió que prendrà?
Sent lleial al nostre ADN, els dos temes que
inicialment abordaré seran sobirania nacional
i justícia social. D’una banda, situar Granollers
en el mapa de municipis a favor del procés de
transició nacional. No entenc un Granollers
que es quedi aïllat dels processos que defi-
neixen el futur del país. I, d’altra banda, des del
vessant social, engegar un procés de creació
de cooperatives per donar sortida estable a
persones que estiguin a l’atur.

Quines són les principals mesures que cal
emprendre per millorar el municipi?
La principal mesura que cal emprendre per
cohesionar el municipi és implicar els ciuta-
dans en la seva transformació, fent que si-
guin ells els qui liderin els consells de
participació. Necessitem una ciutat sosteni-
ble, saludable i que atregui noves empreses.

Estaria disposat a pactar amb alguna altra
formació per entrar al govern municipal?
El principal actiu de la democràcia és la di-
versitat. En aquest sentit, sumar projectes i
propostes amb altres formacions sempre ha
de ser positiu pel municipi, fins i tot diria ne-
cessari. Nosaltres no tenim la veritat abso-
luta i farem fàcil l’entesa amb tots els que
vulguin fer la millor ciutat possible en un
nou país.

Pep Mur (ERC)

“No entenc Granollers 
aïllat dels processos 

que defineixen 
el futur del país”
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Les àrees mòbils de contenidors
fan augmentar el reciclatge

MEDI AMBIENT4Les àrees mò-
bils de contenidors que s’ins-
tal·len al vespre i es treuen a la
nit al centre de Granollers han
permès augmentar el reciclatge
a aquesta zona de la ciutat. De
fet, l’Ajuntament calcula que
aquest sistema permet recollir
de forma selectiva entre el 32 i
33% dels residus generats, cosa
que representa entre cinc i sis
punts més que la mitjana de la
ciutat, on el percentatge se situa
al voltant del 27%.

En una trobada amb tèc-
nics de medi ambient al Con-
sorci de Residus, el director
dels Serveis de Manteniment de
l’Ajuntament, Josep Lluís Cas-
tell, ha assegurat que “el model
de plataformes mòbils de con-

tenidors ha estat molt ben rebut
pels veïns i comerciants” i des-
taca la flexibilitat que permet
adaptar-lo a situacions concre-
tes com la Festa Major. A més,
Castell també remarca que
aquest sistema ha permès “la
millora de la imatge de la ciutat
i la possibilitat d’introduir la re-
collida de matèria orgànica, pa-
per i cartó, envasos i vidre que
fins aleshores no es feien”. 

Segons Castell, la mitjana de
matèria orgànica recollida a la
zona se situa en uns 300 quilos
al dia i el rebuig puja fins a uns
640 quilos. Pel que fa als enva-
sos i al vidre, afirma que el mes
de març passat es van recollir
1.680 quilos d’envasos i 1.100
quilos de vidre. 

La construcció del tercer Mer-
cadona a Granollers cada vega-
da és més a prop. La setmana
passada van començar les obres
d’urbanització del sector de l’an-
tiga fàbrica Nufarm i s’espera
que els promotors d’aquest sec-
tor comercial obtinguin la lli-

cència d’obres per començar a
construir el nou supermercat
en els pròxims dies.

En el solar de l’antiga fàbri-
ca Nufarm hi ha autorització per
construir-hi 10.000 metres qua-
drats de superfície comercial,
però actualment els passos que
ha fet la societat promotora no-
més inclouen el projecte per a la
construcció del nou establiment
de Mercadona. Aquesta cons-
trucció és possible perquè, mal-

grat trobar-se en una zona in-
dustrial, el Parlament de Cata-
lunya va declarar aquests te-
rrenys com una excepció de la
llei catalana que només permet
implantacions comercials en les
zones considerades com a trama
urbana consolidada. Així doncs,
a més d’establiments comer-
cials, a la zona hi ha la possibi-
litat de construir-hi diferents
equipaments com oficines i res-
taurants.

Terrenys de l’antiga fàbrica Nufarm on es construirà el nou Mercadona. Foto: Google Maps

Es fan els primers passos per
construir el tercer Mercadona

Redacció
GRANOLLERS
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Chacón diu que Monràs és un
dels millors alcaldes del país 

POLÍTICA4L’exministra de De-
fensa d’Espanya, Carme Cha-
cón, creu que “Josep Monràs és
un dels millors alcaldes de Ca-
talunya” i així ho va repetir en
diferents ocasions a l’acte que
van compartir dissabte passat al
Mercat Vell i al qual van assis-
tir prop de 300 persones. Se-
gons Chacón, “Monràs té com-
promís, honestedat, dignitat i un
projecte de ciutat”.

L’exministra de Defensa tam-
bé va reclamar a les noves for-
macions polítiques que, si venen,
ho facin “per contribuir” i no per
posar bastons a les rodes com ha
passat a Andalusia, que “el primer
que han fet és no deixar governar”.

També va lloar la feina feta pels so-
cialistes, que considera que han
convertit “ciutats dormitori en
ciutats plenes de vida”.

Josep Monràs, per la seva
banda, va assegurar que alguns
candidats només “tenen parau-
les buides”, va acusar Ara Mo-
llet ERC-MES de “perdre les se-
ves conviccions” i va remarcar
que “no sóc independentista i no
m’amago”.  

A més, Monràs va tornar a re-
marcar, com ja va fer a l’entre-
vista a Línia Vallès, que “hi ha
persones que s’apunten a altres
projectes polítics per rancúnia i
aquesta forma d’actuar no porta
enlloc”. 

Continua la lluita dels pares de
l’escola Sant Vicenç. Els pares
dels alumnes de les unitats de
suport a l’educació especial
(USEE) han reprès les mobilit-
zacions per demanar a Ensen-
yament la recuperació de la
plaça d’educador especial que
va suprimir aquest curs.

Les USEE permeten que
nens amb necessitats educatives
especials puguin tenir una aten-
ció personalitzada dins de les au-
les ordinàries. Al setembre, el
Departament d’Ensenyament
va decidir retallar una de les
dues places d’educadors espe-
cials d’aquest centre per motius
pressupostaris i, segons els pa-
res, des de llavors el servei s’ha
ressentit perquè s’ha passat d’a-
tendre entre cinc i deu alumnes
per educador a 15.

La mare d’un dels alumnes
de la USEE, Silvia Alarcos, as-

segura que “els alumnes han
hagut de deixar de fer algunes
activitats i s’ha reduït l’acom-
panyament en les classes de
llengua o matemàtiques”. L’any
vinent el nombre d’alumnes
amb necessitats especials serà si-
milar i els pares han decidit in-
tensificar les mobilitzacions de
cara a la planificació del curs vi-
nent. L’Ajuntament dóna su-

port a aquesta reivindicació i l’al-
calde, Josep Monràs, ja s’ha
reunit amb els pares per insistir
davant d’Ensenyament que cal
donar resposta a aquesta ne-
cessitat dels alumnes. La direc-
ció del centre també ha sol·lici-
tat reunir-se amb els Serveis
Territorials d’Ensenyament i es
preveu que la trobada es faci al
mes de juny.

Pares i alumnes del Sant Vicenç demanant l’educador especial. Foto: Anna Torres

Els pares del Sant Vicenç
reclamen l’educador especial

Societat | Neix una entitat dedicada als infants autistes
Dissabte passat, el Centre La Marineta va ser testimoni del naixement de l’Associació TEAcords,

una entitat que vol impulsar projectes per millorar la qualitat de vida dels infants afectats 
d’autisme i de la Síndrome d’Asperger. L’associació, formada per les famílies dels nens i nenes 

afectats i pels professionals que els atenen, es va gestar fa un any i ara ja és una realitat. 

Redacció
MOLLET
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15 anys d’ingrés psiquiàtric per
al molletà que va matar el pare

SUCCESSOS4El tribunal del ju-
rat de l’Audiència Provincial de
Barcelona ha decretat 15 anys
d’ingrés en un psiquiàtric per al
molletà acusat de matar al seu
pare a cops i ganivetades el 25 de
novembre del 2012.

El tribunal considera que l’a-
cusat “pateix una malaltia psi-
quiàtrica greu, concretament un
trastorn delirant crònic, que en
el moment dels fets, unit a la im-
portant ingesta d’alcohol, va pro-
duir l’anul·lació de les seves ca-
pacitats d’entendre la realitat i
d’actuar en conseqüència”.

Tant la fiscalia com l’acusació
particular -exercida per la filla de
l’home mort i germana de l’acu-
sat- van demanar l’internament
de l’acusat en un centre psi-
quiàtric. Amb tot, les peticions
d’anys d’ingrés van ser supe-

riors a la pena fixada en funció
del veredicte del jurat popular: 17
anys per part de la fiscalia i 20
per part de l’acusació particular,
que qualificaven els fets d’as-
sassinat. La defensa va demanar
un termini màxim de cinc anys
d’ingrés i que aquest fos revisa-
ble periòdicament. 

En la sentència, el tribunal
conclou que els fets declarats
provats “són constitutius d’un
delicte d’assassinat” perquè es
donen els elements previstos:
“Una acció voluntària i inten-
cional, per tant, dolosa, encami-
nada a produir la mort d’una per-
sona”. També l’agreujant de pa-
rentesc i l’atenuant de la con-
fessió perquè l’home va anar a
explicar els fets a la comissaria
dels Mossos de Mollet unes ho-
res després.

“Hem de ser capaços de sumar
més enllà de les sigles amb tota
la gent que té l’ambició de cons-
truir un futur millor, només
amb l’esforç de tots ho aconse-
guirem i podrem guanyar”. Di-
mecres passat al Mercat Vell,
Oriol Junqueras feia aquesta
crida  a les formacions polítiques
i sindicats per apartar les sigles
amb l’objectiu que el projecte so-
biranista guanyi a l’àrea me-
tropolitana de Barcelona. Jun-
queras va estar acompanyat per
l’exalcaldessa, Montserrat Tura,
i l’alcaldable, Oriol López.

Durant l’acte, Tura va asse-
gurar que havia decidit no par-
ticipar en aquesta campanya
electoral, però hi havia dife-
rents motius que l’havien portat
a pujar a l’escenari de l’acte
central d’Ara Mollet ERC-MES.
L’exalcaldessa va remarcar que
“Monràs es recrea dient que to-
tes les persones de MES estem
mogudes per la rancúnia. I
aquesta afirmació és la que m’ha
portat aquí”, i va reivindicar la
tasca del PSC a un “Mollet que
va ressorgir de les cendres. Ni

tinc odi a la ciutat ni al PSC.
Monràs no entén que no pensar
exactament com ell, no vol dir
odiar”. Tura també va lamentar
“la manera arrogant de fer” de
l’actual alcalde i, recordant com
el va encoratjar a prendre l’al-
caldia, va remarcar: “si algú vol
provar la integritat d’una per-
sona, doneu-li poder”.

A més, Montserrat Tura va
considerar molt greu que l’actual
alcalde “faci afirmacions que
posen en risc la cohesió. A Mo-
llet som un sol poble, que par-
lem diferents llengües i tenim di-

ferents creences. No hem fet
mai distincions i és indignant
que algú que es fa dir socialista
ho faci”.

El cap de llista d’Ara Mollet
ERC-MES, Oriol López, va re-
marcar que “Monràs i el seu
equip juguen a fer por, són con-
servadors i xenòfobs. No ens
mereixem un alcalde com
aquest”, deia, assegurant que “en
aquesta candidatura hi ha molts
més socialistes que a la de Mon-
ràs, que fa 24 anys que està a l’A-
juntament”. “És hora de rege-
nerar”, va concloure.

Junqueras, López i Tura, en un dels moments de l’acte. Foto: ERC

Junqueras i Tura donen suport
a López per “regenerar” Mollet
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La internacionalització redueix
els beneficis d’Inkemia

EMPRESES4L’expansió inter-
nacional de l’empresa Inkemia,
amb seu a Mollet, no ha tingut els
resultats que s’esperaven. Tot i
que l’any passat els ingressos de
la companyia van créixer un
27%, els beneficis nets han dis-
minuït un 26% respecte a l’any
2013. Una reducció que l’em-
presa atribueix a les inversions en
el reforçament de la seva expan-
sió internacional, en concret, als
costos del procés d'obertura de les
filials de Brasil i Colòmbia.

Per al grup, l’exercici de
l’any passat va ser de creixe-
ment significatiu dels ingressos,
que van superar els 6,6 mi-
lions d’euros. En aquest crei-
xement de la partida d’ingres-

sos destaca la participació en di-
ferents projectes de recerca fi-
nançats per la Unió Europea.
Són projectes en els quals par-
ticipa la companyia després
d’haver-se’ls adjudicat via con-
curs públic i que acreditarien la
solvència de les línies d’inves-
tigació que té obertes el grup.

En els resultats de la com-
panyia destaca l’evolució de la
principal societat, IUCT, que va
aconseguir un creixement im-
portant en els beneficis abans
d’impostos, que “reforcen l’ac-
tivitat principal de la compan-
yia”. En total, aquesta empresa
del grup va aconseguir incre-
mentar els beneficis abans d’im-
postos un 17%.

A finals d’aquest mes s’engega la
tercera edició de Mollet és Fira
com a gran aparador de l’activi-
tat econòmica de la ciutat. El
teixit comercial de Mollet i l’A-
juntament impulsen aquest mo-
del firal que enguany supera les
expectatives inicials del consistori,
amb 300 establiments inscrits ac-
tualment (i no s’ha tancat el ter-
mini per poder participar). A l’e-
dició passada van participar-hi un
total de 310 establiments. Se-
gons l’Ajuntament, “un dels fac-

tors que ha incidit en aquest
creixement ha estat que més del
80% dels comerços que van par-
ticipar en la passada edició han
volgut repetir aquest any”. L’al-
calde, Josep Monràs, s’ha mostrat
molt satisfet amb l’increment de
la participació i ha remarcat que
“entre tots farem possible que el
comerç, la cultural i les persones
bateguin a Mollet”. 

Així doncs, un any més s’ha
previst la celebració de tres fires.
El 30 i 31 de maig la plaça Major
acollirà Mollet és Fira Gourmet,
que començarà amb una passe-
jada solidària familiar per Ga-
llecs, activitat que ja compta
amb 160 inscrits. El 13 i 14 de

juny serà el torn de Mollet és Fira
Motor a l’avinguda de la Lliber-
tat, la rambla Balmes i el parc de
les Pruneres i el 27 i 28 de juny
se celebrarà Mollet és Fira Co-
merç i Qualitat de Vidaal parc de
les Pruneres i la rambla Balmes,
que en aquesta ocasió el 25% dels
comerços participants estan vin-
culats directament amb la salut
i el benestar. Tot això anirà
acompanyat de campanyes, pro-
mocions i sortejos per part dels
diferents establiments de Mollet.  

Amb aquesta nova edició,
Mollet és Fira es consolida com
un projecte que implica comerç,
teixit associatiu, cultura i en de-
finitiva ciutat.

Presentació de la tercera edició del Mollet és Fira. Foto: Ajuntament de Mollet

Més comerços i associacions a
la nova edició de Mollet és Fira
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Reconeixement europeu per a
un projecte de l’escola El Gargot
ENSENYAMENT4L’obrador de
la sorra és el projecte desenvo-
lupat per l’Escola Bressol Mu-
nicipal El Gargot de Parets des
de fa tres anys que ha estat se-
leccionat per participar en el 25è
congrés EECERA (European
Early Childhood Education Re-
search Association), que es durà
a terme entre els dies 7 i 10 de
setembre a la Universitat Autò-
noma de Barcelona.

La proposta ha estat escolli-
da per un comitè científic d’en-
tre aproximadament 800 tre-
balls presentats per centres d’a-
rreu del món. El projecte es

basa en un treball amb els in-
fants de 0 a 3 anys que consis-
teix a experimentar el plaer de
jugar amb la sorra, el movi-
ment que genera i allò que la
seva manipulació implica. 

EECERA és la conferència
d'investigació més gran i més
significativa a Europa i atrau re-
gularment més de 600 investi-
gadors de tot el món. Està con-
siderada com a  conferència de
recerca de la primera infància de
referència  que esdevé un fòrum
excepcional i de xarxa per als es-
tudiosos, responsables polítics,
investigadors i professionals.

El Ministeri de Foment ja ha li-
citat el contracte de serveis per a
la redacció del projecte de cons-
trucció del desdoblament de via
del tram Parets-La Garriga de la
R3 de Rodalies. Foment ha anun-
ciat que ha destinat 1.815.000 eu-
ros a la licitació del contracte de
serveis per a la redacció del pro-
jecte del desdoblament.

Aquesta obra ha estat llarga-
ment reivindicada pels usuaris
del tren i pels alcaldes dels dife-
rents municipis. La línia R3 de
Rodalies a Vic és l’única de l’àrea
metropolitana que encara és de
via única. Concretament es des-
doblarà el trajecte entre Parets
del Vallès i la Garriga, que inclou
els 8,5 km entre Parets i Grano-
llers-Canovelles i els 6,2 km, en-
tre les Franqueses del Vallès i la
Garriga. Així doncs, quedaran
pendents els 10,8 km entre Ba-
lenyà i Vic, complint així el total

de 25 km promesos pel govern
espanyol amb un pressupost to-
tal de tres milions d’euros. 

El Ministeri de Foment no ha
previst una data de finalització de
les obres, però tot apunta que el
desdoblament no estarà llest
fins a l’any 2020, ja que la lici-
tació ha estat el primer pas i en-
cara queden quatre graons més.

Després d’aquesta licitació
s’haurà de redactar el projecte,
que el Ministeri ja ha avançat
que tindrà una durada de 18
mesos. Un cop finalitzat, s’hau-
ran de licitar les obres. Aquest
serà el moment quan s’obri un
concurs per a les empreses i, una
vegada passat aquest tràmit, s’i-
niciaran les obres.

El desdoblament no estarà llest fins el 2020. Foto: Arxiu

Foment invertirà 1,8 milions 
en el desdoblament de la R3

Política | Més de 500 persones als mítings del PSC a Parets
Més de 500 persones s’han aplegat als dos mítings que ha fet el PSC a Parets. El primer,

carregat d’emotivitat va comptar amb la presència de l’exalcalde, Joan Seguer, que va 
lloar la feina feta per Sergi Mingote. El segon, celebrat el cap de setmana passat al 

barri de l’Eixample, va comptar amb ball i música en directe després de l’acte.

Redacció
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SOCIETAT4La Junta de Go-
vern Local de l'Ajuntament ha
acceptat la cessió proposada
per l’exregidor Enric Alonso
del fons de l’antiga Associació
de Veïns de la Llagosta, que va
desenvolupar una important
activitat reivindicativa, social,
cultural i política durant els
anys 70 i principis dels 80 del
segle XX. El fons documental de
l’entitat ja ha estat catalogat i es
troba a l’Arxiu municipal. 

Enric Alonso va ser regidor
pel Partit Socialista Unificat de
Catalunya (PSUC) a l’Ajunta-
ment i un dels fundadors i pre-

sidents que va tenir al llarg de
la seva història l'Associació de
Veïns de la Llagosta.

El fons documental consta
d’actes de legalització i els esta-
tuts de l’entitat, llibres de re-
gistres, llibres de comptabilitat,
factures, rebuts, un reportatge
fotogràfic i publicacions de di-
ferents tipus. Entre les imatges,
en destaquen algunes que es van
fer durant les accions que l’As-
sociació de Veïns de la Llagos-
ta va desenvolupar per reivin-
dicar la creació del que uns
anys més tard es va convertir en
el Parc Popular de la Llagosta.

La Llagosta ja disposa de dues
agents cíviques que volten pel
municipi per informar sobre
convivència als ciutadans. Les
agents desenvolupen les seves
funcions principalment durant
les tardes, però també alguns
dies durant el matí.

Les seves tasques consistei-
xen bàsicament a informar a la
ciutadania sobre el correcte
compliment de l’ordenança mu-
nicipal sobre civisme i convi-
vència. Les dues agents porten
armilles de color groc i actuen
degudament identificades.

Així doncs, les seves accions
s’encaminen principalment a
informar a les persones usuàries
dels contenidors d’escombra-
ries sobre el seu correcte ús, tant
a l’hora de dipositar deixalles

com voluminosos i trastos vells.
També s’assessora sobre la for-
ma correcta de fer reciclatge de
residus i es promociona l’ús de
la deixalleria municipal. En
aquest sentit, les agents cíviques
també poden fer in situ el carnet
de la deixalleria a qualsevol per-
sona interessada.

Les dues treballadores des-
envoluparan les seves funcions

durant sis mesos i, en principi,
està previst que les seves ac-
tuacions siguin de caràcter in-
formatiu, tot i que en cas de pro-
duir-se infraccions greus po-
den posar-se en contacte amb
els agents de la Policia Local si
s’escau la necessitat d’imposar
les sancions i multes previstes a
l’ordenança municipal de ci-
visme i convivència.

Les agents cíviques informant una ciutadana. Foto: Ajuntament de la Llagosta

Dues agents cíviques informen
sobre convivència als ciutadans 
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L’Arxiu ja té els documents de
l’antiga Associació de veïns 

Martorelles | Obren les inscripcions pel Casal d’Estiu
Fins al 12 de juny està obert el període per fer les inscripcions al Casal d’Estiu
que es realitzarà entre el 29 de juny i el 30 de juliol i comptarà amb dues op-
cions: la de lleure i l’esportiva. En ambdós casos també es faran excursions i
activitats. El preu del Casal és de 170 euros tot els dies o 40 euros per setmana. 

Successos | Detenen un veí amb 161 plantes de marihuana
Els Mossos d’Esquadra han detingut a Torrelavit, a l’Alt Penedès, dos homes de 37 i 36

anys, un d’ells veí de la Llagosta per un delicte contra la salut pública, per tràfic de drogues.
Els detinguts tenien una plantació de marihuana. Els detinguts, amb quatre antecedents 

policials, van passar a disposició judicial i el jutge va decretar la seva llibertat amb càrrecs.

Martorelles / Sant Fost

Les obres de Montesinos i
Mira viatgen a Cervera

MARTORELLES4Les obres dels
artistes martorellencs Ricard
Mira i Pepi Montesinos es po-
dran veure a l’església Sant
Joan a Cervera. 

Les obres formen part de
l’exposició itinerant Creativi-
tat i Salut Mental que voltarà
per les comarques de la De-
marcació de Lleida. La prime-
ra fase de l’exposició es clourà
al mes de febrer de 2016 a la Bi-
blioteca de Lleida de Rambla
Aragó, on també es realitzarà un
cicle de conferències i altres
activitats relacionades amb el
tema de la salut mental.

Les obres exposades han
estat cedides pel mestre escul-
tor Ricard Mira, la ceramista
Pepi Montesinos, la poeta i fo-
tògrafa Eva Rauret i l’escripto-
ra i pintora Mercè Torrentallè.
Tots ells han comprovat en pri-
mera persona com la creativitat
els ha ajudat a conviure amb un
trastorn mental. Tot plegat amb
l’objectiu de lluitar contra l’es-
tigma i la discriminació que
pateixen les persones afectades
d’un trastorn mental i aconse-
guir la normalització i la inte-
gració social tant dels afectats
amb del seu entorn.

El que s’havia cregut que era un
sistema de recollida d’aigües plu-
vials, localitzat l’any passat a la
vessant est del poblat ibèric de
Les Maleses, és en realitat un re-
cinte dedicat a activitats rituals.
Així ho confirmen els materials
trobats al sector a la catorzena
campanya arqueològica que es va
dur a terme entre finals de juny
i mitjans de juliol de l’any passat.

El canvi d’hipòtesi ve moti-
vada pel descobriment d’una
pilastra de 60 centímetres d’al-
çada, envoltada d’objectes ri-
tuals i situada prop d’un hemi-
cicle fet a partir de retalls a la
roca i orientat cap a l’est, on la
gent podia seure i contemplar el
ritual, la sortida del sol i l’equi-
nocci de primavera, molt im-
portant en el calendari agríco-
la dels ibers. “El fet que el re-

cinte estigui associat a un con-
junt domèstic que va ser objec-
te d’un incendi ritual abans del
seu abandonament, ens reafir-
ma encara més en aquesta hi-
pòtesi”, explica l’arqueòloga
Gemma Hidalgo. 

En aquest sentit, la directo-
ra del Museu,  Mercedes Duran,
també destaca que s’han trobat
alguns objectes com una arra-

cada d'or en forma de mitja
lluna, que usaven els homes, i
un ganivet de ferro per a sacri-
ficis. A més, destaca que l’espai
no només era utilitzat per a ri-
tus cerimonials, sinó també per
a reunions de la comunitat i as-
segura que esperen “aprofundir
aquests aspectes en futures
campanyes, ja que són poc co-
neguts en el món ibèric-laietà”.

Imatge general del jaciment de les Maleses. Foto: Generalitat

El jaciment de Les Maleses 
tenia un espai per a rituals

Redacció
SANT FOST
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la primera xarxa 
de periòdics de proximitat del país

366.600 
exemplars

difusió controlada per OJD/PGD

línia

línia 21 edicions de proximitat 
Barcelona · Badalona · 

Baix Maresme · l’Hospitalet
Baix Llobregat ·Vallès · Turisme

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia

Periodicitat

Mensual
Eixample
Nou Barris
Sarrià-Sant Gervasi
Sant Andreu
Ciutat Vella
Horta-Guinardó
Mar (ed. Castelldefels i entorn)
Mar (ed. Baix Maresme)
Vallès (ed. Cerdanyola i entorn)
Vallès (ed. Sabadell i entorn)
Cornellà
Tres (Esplugues i entorn)
Nord (Martorell i entorn)
l’Hospitalet

Quinzenal
Sants
Sant Martí
Gràcia
Les Corts
Badalona

Setmanal
Vallès (ed. Vallès Oriental)

Tirada

180.350
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025

150.250
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025

36.000
9.000

Total 366.600

14 mensuals
5 quinzenals
1 setmanal

180.350
150.250
36.000

publicitat@comunicacio21.com

Els sobiranistes pinten un
mural per la independència

AGENDA NACIONAL4El cap
de setmana  passat les forces
sobiranistes del municipi (ANC,
CiU, ERC i CUP) es van reunir
al mur situat al final del carrer
Doctor Robert juntament amb
una quarantena de simpatit-
zants de les diferents forma-
cions per pintar un mural a fa-
vor de la independència. 

Des de l’ANC, organitza-
dors de la iniciativa, asseguren
que “aquesta acció comuna vol
simbolitzar el compromís amb
el projecte de construcció del
nou país que els quatre grups

hem empès”. Durant la pintada,
diferents participants van re-
marcar la dificultat i el repte de
fer arribar el missatge positiu
que l’independentisme ha as-
sumit com a propi en pobles
com Montmeló, on tradicio-
nalment el vot catalanista ha es-
tat minoritari. En aquest sentit,
el candidat a l’alcaldia d’ERC,
Albert Monserrat, va destacar la
necessitat de fer entendre que
“el projecte de la independèn-
cia és integrador i suma perquè
en definitiva aposta per un fu-
tur millor”.

El Servei Català de Trànsit (SCT)
ha signat un conveni amb l’A-
juntament per elaborar un Pla
Local de Seguretat Viària. Amb el
desplegament d’aquest Pla a
Montmeló es pretenen aplicar
mesures correctives i preventives
per tal de millorar la seguretat
viària en la xarxa viària urbana
del municipi, així com reduir la
sinistralitat amb víctimes que
s’hi registra. 

Montmeló ja disposa de con-
venis amb l’SCT de cessió de ci-
nemòmetres, etilòmetres, així
com de mobilitat segura. Per al
director del SCT, Joan Josep
Isern, “l’elaboració conjunta d’a-
quest Pla Local de Seguretat Vià-
ria és un pas més del municipi en
matèria de prevenció d’accident
de trànsit”.

Cal tenir en compte que
Montmeló està en un punt es-
tratègic del Vallès Oriental, en-

voltat d’instal·lacions com ara el
Circuit de Catalunya, així com de
punts d’activitat econòmica com
diversos polígons industrials si-
tuats a distàncies relativament
curtes del nucli urbà i que es po-
den recórrer a peu o en bicicleta. 

Per aquest motiu, assegura
l’alcalde de Montmeló, Jesús
Guil, era “més que necessari im-
pulsar mesures de protecció dels

col·lectius més vulnerables”. En
aquest sentit, un dels objectius
del Servei Català de Trànsit que
s’ha marcat en el Pla de Segure-
tat Viària 2014-2016 és la pro-
moció dels Plans Locals de Se-
guretat Viària en els municipis
amb menys de 20.000 habitants
-Montmeló en té 8.863 (Idescat
2014)- així com fer-ne el segui-
ment, l’avaluació i actualització.

Imatge de la signatura del conveni. Foto: Ajuntament Montmeló

Trànsit elaborarà un Pla Local 
de Seguretat Viària al municipi

Política | Albert Monserrat vol que Montmeló es renovi
El candidat a l’alcaldia d’ERC, Albert Monserrat, va demanar dimenge passat als ciutadans que

el votin perquè “és necessari que Montmeló es renovi”. Segons Monserrat, “en el procés que 
s’obrirà en la pròxima legislatura, el municipi ha de tenir veu pròpia i no pot quedar-se fora”.

Montserrat va remarcar que ERC és “l’única garantia que Montmeló podrà decidir el seu futur”.

Redacció
MONTMELÓ

Els sobiranistes, pintant el mur. Foto: ERC Montmeló
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La Generalitat millora 
la seguretat viària de la C59

INFRAESTRUCTURES4El De-
partament de Territori i Soste-
nibilitat ha iniciat aquesta set-
mana les obres de millora de la
seguretat viària a la C59, a l’en-
llaç amb l’N-152a. Les obres, que
compten amb un pressupost
d’uns 200.000 euros i acabaran
a mitjans de juny, tenen com a
objectiu millorar la capacitat de
la via i contribuir a la reducció de
l’accidentalitat, amb l’eixampla-
ment de la carretera C59 i l’am-
pliació del ramal d’incorporació
a aquesta via com actuacions
principals. 

Actualment, a l’enllaç amb
l’N-152a al terme de Santa Per-
pètua de Mogoda, la C59 perd un
dels dos carrils de la calçada en

sentit descendent. Les obres con-
sistiran en l’eixamplament de la
calçada en aquest tram per dotar-
la d’un carril més i donar conti-
nuïtat al doble carril que actual-
ment queda interromput. 

Des de Territori afirmen que
això permetrà “donar a la via
una major capacitat i millorar la
seguretat viària i la mobilitat”. En
aquest punt, la C59 registra un
trànsit de 38.679 vehicles diaris
de mitjana. Les obres, que han co-
mençat amb les tasques prèvies i
de senyalització, també compor-
taran l’ampliació del ramal d’in-
corporació a la C59 i es comple-
taran amb l’adaptació de la il·lu-
minació i el drenatge de la carre-
tera al nou enllaç. 

Classes d’italià, tir amb arc, beis-
bol i cursos de cuina i rebosteria
amb concurs són algunes de les
30 activitats extraescolars que el
Consell d’Infants Municipal
(CIM) ha demanat que implan-
ti l’Ajuntament del municipi.

Aquestes propostes han es-
tat presentades en el darrer Ple
del CIM, celebrat la setmana
passada amb la participació de
334 alumnes de cinquè de Pri-
mària de les escoles del municipi
que van nomenar 27 membres
del Consell. 

Aquest any el tema a tractar
era Els infants i el temps lliure
i durant tot el curs  han realitzat
una enquesta per conèixer quin
temps lliure tenen i a què el de-
diquen; el coneixement sobre
l’oferta local d’activitats de lleu-
re; i reflexionar sobre la gestió
que en fan i la llibertat d’elecció.
Sobre aquest darrer punt, les

conclusions del CIM són que, en
general, “pensem que sabem
organitzar el nostre temps lliu-
re”, però “a vegades passem el
temps sense fer res o mirant la
televisió” i la majoria creu que
“no sempre tenim llibertat per
triar les activitats que ens agra-
den”. Els escolars han proposat
coses a fer ells mateixos amb les
seves famílies com ara arribar a
acords a l’hora de triar les acti-

vitats; fer calendaris i horaris;
establir prioritats; i demanar
que les famílies animin als in-
fants a fer activitats diferents. 

La regidora d’Educació, Neus
Garcia, afirma que “el CIM ge-
nera la participació dels infants
i posa en valor les seves opinions
a més de ser un treball en grup,
de debat, per aprendre a valorar
i a decidir i arribar a elaborar
propostes consensuades”.

Els infants volen fer classes d’idiomes, cuina i esports. Foto: Ajuntament SPM

Els infants volen extraescolars
d’idiomes, esports i cuina

Equipaments | L’aparcament de Jacint Verdaguer, en marxa
Aquesta setmana ha entrat en funcionament l’ampliació de l’aparcament de l’avinguda de

Mossèn Jacint Verdaguer. Després de les obres, l’aparcament disposa de gairebé 400 places
d’estacionament de cotxes i motos. L’actuació s’emmarca en la Llei de barris i correspon 

a la segona fase del projecte d’aquest aparcament situat al barri de Can Folguera.

Redacció
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Evitar el descens contra lluitar per
pujar a Tercera Divisió. Demà dis-
sabte a les 7 de la tarda, el Muni-
cipal Zona Sud de Mollet serà l’es-
cenari del derbi vallesà més des-
igual de la temporada, el que
enfrontarà UD Molletense i EC
Granollers.

A dues jornades pel final, la
Molletense ocupa la catorzena po-
sició, de possible descens, amb 37
punts, a quatre de la permanèn-
cia (que marca la UA Horta) i no-
més tres per sobre del CF Tec-
nofutbol. Els d’Antoni Filgaira
afrontaran el matx buscant tres
punts que li permetin arribar a la
darrera jornada amb opcions re-
als de mantenir la categoria.
L’Horta rebrà el Manresa, el ter-
cer classificat, mentre que el Gi-
rona B visitarà el Tecnofutbol.

Per la seva banda, el Grano-
llers només necessita sumar un
punt en els dos partits que que-
den per garantir la seva presèn-
cia al play-offd’ascens a Tercera
Divisió. El líder de la categoria, el
CE Júpiter, és cinc punts per so-
bre dels homes de Raul Matito, i
aquest cap de setmana visitarà el
camp del cuer, el CD Montcada.
La primera posició, d’ascens di-

recte és gairebé inassolible, tenint
en compte l’estat de forma dels
barcelonins.

Per últim, qui ja no s’hi juga
res en les darreres jornades és la
UE Mollet, que amb els deures
fets comença a pensar en el curs
2015-2016. Els d’Albert Cámara
jugaran diumenge al camp de
l’Escala i clouran la temporada re-
bent la UDA Gramanet.

La Molletense vol seguir a Primera Catalana. Foto: UDM

Arriba el derbi més desigual:
Molletense contra Granollers

» Els blanc-i-blaus ocupen la plaça de possible descens i són a 4 punts
de la salvació, mentre que els granollerins tenen la promoció a l’abast

Sincronistes de Granollers
competiran a Portugal

GRANOLLERS4El Club Natació
Granollers participarà demà, dis-
sabte 23 de maig, en la quarta edi-
ció del Festival Ibérico de Nata-
ció Sincronitzada, que se cele-
brarà a Portugal.

L’equip que representarà el
club de Granollers serà el de la
categoria aleví de natació sin-
cronitzada, el qual ha estat con-
vidat pel Club Ovar Sincro i

competirà a les categories de
combo, equip i duo.

110 SINCRONISTES
El Festival Ibérico de Natació
Sincronitzada comptarà enguany
amb la participació d’un total de
110 sincronistes que pertanyen a
cinc clubs portuguesos, el Club
Natació Granollers i el Club Sin-
cro Ourense, de Galícia.

Dissabte se celebra un
campionat d’skate solidari

MOLLET4Demà, dissabte 23 de
maig, l’skatepark de Mollet aco-
llirà la celebració del campionat
Element Make it Count 2015.

L’esdeveniment, de caràcter
solidari, començarà a la una del
migdia. Per tal de participar-hi,
els interessats es poden inscriu-
re fins una hora abans de co-
mençar i han de portar una llau-
na o un quilo de menjar. Els ali-
ments que es recaptin es donaran
a una entitat benèfica local.

Els menors que ho vulguin
també hi poden participar, però
és imprescindible que portin a
l’hora d’inscriure’s, una autorit-

zació signada pels seus tutors le-
gals corresponents. 

La competició es classifica
en tres categories: hi ha una di-
visió per a menors de tretze anys,
una per a joves de catorze a set-
ze anys i una altra per a més
grans de disset. Les puntuacions
es faran tenint en compte aspec-
tes com l’estil i la dificultat dels
trucs i els patinadors sortiran en
grups de quatre o cinc. 

Hi ha dos premis: un viatge a
Itàlia per representar l’Estat a les
finals europees i un viatge a Ca-
lifòrnia, per competir a les finals
mundials.

El CE Llerona organitza un
campionat per a debutants

FRANQUESES4El Club Espor-
tiu Llerona ha organitzat per al
pròxim dissabte dia 30 de maig
la  primera edició del Torneig de
Futbol Base per a equips debu-
tants.

Els participants són esco-
lars i jugadors principiants dels
equips més joves de cada club
que competirà. Hi haurà for-
macions de vuit clubs de la
zona, a més de l’amfitrió. Els
participants són el CA Masnou,

el CF Parets, la UCF Santa Per-
pètua, el CF Sant Feliu, el CF La
Roca Penya Blanc-i-blava, l’O-
límpic La Garriga, el CF La To-
rreta i la UE Canovelles.

L’esdeveniment esportiu tin-
drà lloc a les instal·lacions de la
Zona Esportiva de Llerona. A
més, per al divendres 12 de
juny, el CE Llerona ha organit-
zat un sopar de cloenda de la
temporada 2014-2015 amb una
entrega de trofeus i una rifa.

Pau Arriaga
VALLÈS ORIENTAL

L’equip aleví viatjarà a Portugal dissabte 23. Foto: Ajuntament de Granollers

Sant Fost | Primera trobada de patinatge lliure
L’skatepark de Sant Fost va acollir fa uns dies la primera Trobada de patinatge

lliure, la qual va comptar amb una bona afluència de públic i participants, segons
informa el consistori. Els guanyadors del certamen van ser Luis Fernando, en 

categoria Amateur; Álex Rojas, en Semi-Pro; i Iván Jiménez, en Best trick. 
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AGENDA SETMANAL
DEMÀ 23 DE MAIG
10:00 Fira de les herbes de maig. Durant tot el

matí es mostraran i es vendran plates me-
dicinals i productes naturals i artesans. Els as-
sistents podran conèixer quines herbes són
les més adients per a cada mal. / Plaça de la
Porxada.

DIUMENGE 17 DE MAIG
10:30 L’arteràpia: com l’art et pot ajudar a mi-

llorar la salut. Conferència inclosa al Cicle de
xerrades Parlem de Salut, en la qual s’expli-
carà el poder de l’art per millorar la salut. /
Centre Cultural La Marineta.

FINS AL 29 DE MAIG
10:00Exposició Terry Pratchett: in memoriam. Mos-

tra dedicada al record de l’escriptor britànic de
novel·les còmiques i de fantasia, conegut
mundialment per la seva sèrie Discworld. / Bi-
blioteca de Can Mulà.

AVUI 22 DE MAIG
21:00 El Sol: passat, present i futur. Xerrada in-

closa en el cicle de Tertúlia i estrelles a. es pro-
jectarà un audiovisual i la tertúlia estarà
moderada per Joan Pujol. Els assistents podran
conèixer i parlar sobre l’evolució que ha tin-
gut i tindrà el sol com a astre en milions d’anys.
/ Escola de Natura.

DEMÀ 23 DE MAIG
18:00 Dissabte en família. La contacontes Caro

Von Arend serà l’encarregada de contar mul-
titud de contes i cançons als més petits de Pa-
rets. Es tracta d’un espectacle de petit format,
adreçat a tots els públics i que té com a pro-
pòsit apropar la gent al món dels contes. / Bi-
blioteca Infantil i Juvenil Can Butjosa.

DEMÀ 23 DE MAIG
18:00 SOS Nepal. Concert Solidari. Concert soli-

dari per ajudar les víctimes del terratrèmol
del Nepal. A més, l’entitat Creixell K-9 expli-
carà els treballs que ha organitzat sobre el te-
rreny amb la seva unitat canina de rescat. /
Plaça d’Antoni Baqué.

DIMECRES 27 DE MAIG
16:00 Aturats o en moviment, sempre fem salut.

Xerrada a càrrec del doctor Lluís Julián per par-
lar sobre salut i exercici físic. / Centre Cultural
i Juvenil Can Pelegrí.

DIMECRES 27 DE MAIG
10:00 Sant Fost Introducció al full de càlcul. Curs

destinant a persones emprenedores, de-
mandants d’ocupació o que vulguin millorar
les seves competències professionals. / L’A-
teneu.

GRANOLLERS LA LLAGOSTA COMARCAPARETSMOLLET

Activitat adreçada a famílies d’infants
en edat escolar amb discapacitat in-
tel·lectual i del desenvolupament. Es
reflexionarà sobre el paper educatiu
dels pares i mares i de la importància
que té fer-ho en un entorn afectiu i de
manera positiva. / Can Pelegrí.

Educar en família un fill/a 
amb discapacitats

Avui 22 de maig a les 17:30

Campionat de Catalunya de Goshin-
do, on es trobaran els millors en
aquesta disciplina. El Goshin-do és una
art marcial basada en situacions, no en
tècniques aleatòries. / Pavelló Muni-
cipal d’Esports Riera Seca.

Open Catalunya de Goshin-do
Dg. 24 de maig a les 10:00

Cinema en versió original.  Res pot tren-
car la felicitat de Paul, un neurocirurgià
i la seva dona, però un dia comencen a
arribar a casa rams de flors i cauran les
màscares de tothom. Pel·lícula dirigida
per Philippe Claudel. / Centre Cultural.

Avant l’hiver
Dg. 24 de maig a les 19:00

MARTORELLES. William Shakespea-
re and the evolution of the theatre. Xe-
rrada en anglès sobre el dramaturg bri-
tànic i l’evolució del teatre fins als nos-
tres dies. Gratuït. / Biblioteca Mont-
serrat Roig.

Tertúlia en anglès
Dj. 28 de maig a les 19:00
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